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W roku 2024 składkę członkowską opłaciło 523 wędkarzy to jest o 42 osoby więcej niż
w roku ubiegłym, w tym 85 członków uczestników, młodzieży 16-24 lat 15 osób.
Zezwolenie połowu ryb na zbiornik Nakło-Chechło wykupiło 675 osób zezwolenia
okresowe wykupiło 180 osób. Wędkarze oraz członkowie aktywu Koła brali czynny
udział w pracach na rzecz koła oraz akcjach organizowanych zarówno przez nas jak i
Gminę Świerklaniec. Czynności te polegały na:

- wodowaniu łodzi wiosną

- sprzątaniu terenu wokół stanicy wędkarskiej i najbliższego jej otoczenia

- sprzątaniu terenu w miejscach przeprowadzania zawodów wędkarskich

- sprzątaniu wraz z Gminą Świerklaniec brzegów zbiornika

- uprzątnięciu zbiornika z martwych ryb



- naprawie sprzętu będącego na stanie Koła

- konserwacji i naprawie łodzi

- naprawie drogi dojazdowej do rybaczówki

- oczyszczaniu części zbiornika po wycince drzew

- chowaniu łodzi na czas zimy do hangarów na terenie rybaczówki

- bieżącej kontroli zbiornika przez SSR

Członkowie zarządu i aktywu brali czynny udział w obsłudze zawodów wędkarskich
organizowanych przez nasze koło. Członkowie naszego Koła brali również udział w
zawodach organizowanych przez Główny Kapitanat Sportowy, Okręgowy Kapitanat
Sportowy, VIII Rejon oraz w zawodach towarzyskich.

Zarząd Koła pracował starając się realizować wszystkie założenia związane z
działalnością Statutową PZW. Praca świetlicy odbywała się zgodnie z planem w środy
pomiędzy godziną 15.00 a 17.00. W tym czasie przyjmowane były opłaty oraz
załatwiano sprawy bieżące dotyczące Koła. Zezwolenia okresowe na połów ryb na zb.
Nakło-Chechło dostępne też były na rybaczówce w godzinach jej pracy.
Przeprowadzane były również egzaminy ze znajomości przepisów dla osób chcących
ubiegać się o Kartę Wędkarską.

Koło prowadzi stronę internetową, konto na Facebooku oraz skrzynkę emailową, gdzie
wędkujący mogą znaleźć informacje oraz fotorelacje dotyczące: kontaktów, bieżącej
pracy w naszym Kole, zawodów, przeprowadzanych akcji, opłat, regulaminów, pracy
rybaczówki, itp.

W bieżącym roku działalność szkółki wędkarskiej odbywała się w poniedziałki na
zbiorniku „Żabie Stawy”. W zajęciach wzięło udział 38 młodych adeptów wędkarstwa.
Zorganizowano zawody z okazji ‘Dnia Dziecka” oraz „Zakończenie Wakacji”. W
zawodach tych wzięły łącznie udział 63 dzieci. Nasi zawodnicy brali również udział w
zawodach „Młode Talenty” oraz w Spławikowych Mistrzostwach Okręgu, Drużynowych
Mistrzostwach Okręgu, oraz zawodach Rzutowych na Hali uczestnicy szkółki brali udział
w zawodach Mistrzowskich Koła. Należy zaznaczyć, że nadal poszukujemy osób,
instruktorów którzy pomogliby w pracach z naszymi dziećmi i młodzieżą.

Zarybienia zbiornika 010 Nakło-Chechło w roku 2024 odbywały się tylko wiosną.
Ogółem wpuszczono: 2265kg (w roku 2023 wpuszczono 4955kg ryb).

- karp 2260kg



- węgorz 5kg

Łączna kwota jaką należało zapłacić za wpuszczone ryby wyniosła 41,1 tys. zł z czego
Koło zapłaciło do tej pory 9 tyś. zł, natomiast Okręg w Katowicach pozostałą kwotę. W
tej liczbie należy uwzględnić płatność za zarybienie zbiornika sandaczem w ubiegłym
roku 13 tyś PLN. Z zestawienia Rejestrów Połowu Ryb 2023 r., wynika, że zbiornik z
roku na rok staje się coraz bardziej atrakcyjny pod względem wędkarskim. Przy
dominującym karpiu i szczupaku zaczynają pojawiać się inne gatunki ryb między
innymi sandacz, lin, leszcz. Są łowione okazy szczupaków powyżej górnego wymiaru
ochronnego wynoszącego 90cm, niejednokrotnie ponad metr, oraz karpie o masie
przekraczającej 15kg. Coraz częściej zdarza się łowić sumy. Dziękujemy tym
wędkującym, którzy są zwolennikami zasady NO KILL „złów i wypuść”.

Utrzymywaliśmy stałą współpracę z przedstawicielami Gminy w Świerklańcu będącej
dzierżawcą obiektu Nakło-Chechło. W naszym mniemaniu współpraca układa się
poprawnie. Na prośbę Gminy członkowie Zarządu pomagali w akcjach
przeprowadzanych przez UG Świerklaniec. W porozumieniu z Gminą do Koła zostały
dostarczone zezwolenia na postój przy rybaczówce na czas wędkowania. Mamy
nadzieję, że w nadchodzącym roku również uda się otrzymać takowe zezwolenia. W
tym roku mija umowa pod-dzierżawna z Gminą zatem liczymy na to, że zostanie ona
ponownie podpisana.

Społeczna Straż Rybacka działała w zakresie swoich uprawnień. Partole SSR
skutkowały 25 doniesieniami o wykroczeniu. Strażnicy SSR byli „na okoliczność”
przesłuchiwani przez Policję, Państwową Straż Rybacką. Kilkukrotnie na interwencję
została wezwana nad wodę Policja. Dwukrotnie strażnicy brali udział w akcji ściągania
łodzi dryfujących po jeziorze.

Kwestie sporne dotyczące zbiornika oraz wędkujących staraliśmy się rozwiązywać na
bieżąco. Nadmienić należy że tym roku doszło do eskalacji sporu z jednym z pod-
dzierżawców, który zabrania wędkującym dostępu do wody. A w okresie letnim
całkowicie wyłączył z wędkowania fragment zbiornika, co pozostaje w sprzeczności z
obowiązującą umową pomiędzy Gminą Świerklaniec a Okręgiem PZW w Katowicach.

Ze względu na rezygnację jak i dużą absencję skutkującą odwołaniem niektórych
członków Zarządu i Aktywu Koła uzupełniono składy o nowe osoby w celu realizacji
prawidłowych działań statutowych Koła PZW. Nadal szukamy chętnych którzy chcieliby
wesprzeć osobowo prace Zarządu i Aktywu Koła.

Z tego miejsca chciałbym serdecznie podziękować ZO w Katowicach za współpracę z
naszym Kołem. Opiekunowi naszego rejonu za pomoc merytoryczną i wsparcie,
dziękuję również sąsiadującym z nami Kołom PZW. Dziękuję włodarzom Gminy



Świerklaniec jak i wszystkim osobom z którymi przyszło nam współpracować, Policji,
Nadleśnictwu Świerklaniec, Państwowej Straży Rybackiej, Społecznej Straży Rybackiej
przy Okręgu w Katowicach, jak i naszej Społecznej Straży Rybackiej.

Dziękuję również Panu Adamowi Morawcowi, właścicielowi łowiska „Żabie Stawy” w
Tarnowskich Górach - Sowicach za nieodpłatne udostępnienie swojego zbiornika dla
działalności naszej szkółki wędkarskiej jak i na czas zawodów dla dzieci. Mam nadzieję,
że również w przyszłym roku uda się kontynuować nasze wspólne działania mające na
celu promocję wypoczynku i relaksu nad wodą.

Dziękuję tym wszystkim członkom Zarządu i Aktywu Koła, którzy swoją pracą,
poświęceniem wolnego czasu, zaangażowaniem, i umiejętnościami przyczynili się do
sprawnego i prawidłowego funkcjonowania Koła PZW.

Nade wszystko chciałbym podziękować samym wędkarzom, którzy w różny sposób nas
wspierali, pomagali, materialnie i rzeczowo a nade wszystko zwykłym dobrym słowem.
Jeszcze raz składam na wasze ręce serdeczne dziękuję.

W imieniu Prezesa, Zarządu i aktywu Koła oraz swoim własnym życzę wszystkim
wędkarzom i ich rodzinom, a w szczególności Wam koledzy tu obecni zdrowych
spokojnych Świąt Bożego Narodzenia, a w nadchodzącym 2025 roku zdrowia
pomyślności, spełnienia marzeń oraz licznych sukcesów wędkarskich.

Wodom Cześć!
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